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Protokół Nr 10/19 

 

Z posiedzenia Komisji Programowo - Budżetowej odbytej w dniu 26 listopada 2019 

r.  w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej Woli (sala konferencyjna)                                                         

ul. Złotnickiego 25 o godz. 14.00 –14.30. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, witając członków Komisji jak 

i zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy 

Powiatu Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/19/19 Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 29 marca 2019 r.  w sprawie określenia zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i 

podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich realizację w 2019 roku.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 

2019–2040 - FK.24/19.  
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2019 – FK.25/19.   

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 8  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

„Za” głosowali: 

1. Grzegorz Włodarczyk   

2. Wojciech Rychlik 

3. Zbigniew Piotrowski 

4. Marcin Łabędzki 

5. Jadwiga Ziółkowska 

6. Hanna Iwaniuk 

7. Tomasz Ziółkowski 

8. Tomasz Półgrabia 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem  8  głosów „za”) przyjęła protokół z posiedzenia 

komisji.  

„Za” głosowali: 

1. Grzegorz Włodarczyk   

2. Wojciech Rychlik 

3. Zbigniew Piotrowski 

4. Marcin Łabędzki 

5. Jadwiga Ziółkowska 

6. Hanna Iwaniuk 

7. Tomasz Ziółkowski 

8. Tomasz Półgrabia 
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Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu 

Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

  

Komisja jednogłośnie (ogółem 8  głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

„Za” głosowali: 

1. Grzegorz Włodarczyk   

2. Wojciech Rychlik 

3. Zbigniew Piotrowski 

4. Marcin Łabędzki 

5. Jadwiga Ziółkowska 

6. Hanna Iwaniuk 

7. Tomasz Ziółkowski 

8. Tomasz Półgrabia 

 

Punkt 5  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/19/19 Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 29 marca 2019 r.  w sprawie określenia zadań z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

przeznaczonych na ich realizację w 2019 roku.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 8  głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

„Za” głosowali: 

1. Grzegorz Włodarczyk   

2. Wojciech Rychlik 

3. Zbigniew Piotrowski 

4. Marcin Łabędzki 

5. Jadwiga Ziółkowska 
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6. Hanna Iwaniuk 

7. Tomasz Ziółkowski 

8. Tomasz Półgrabia 

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli.  

 

Radny Tomasz Półgrabia poddał pod rozwagę, by przyjrzeć się kryteriom tak by dać 

szanse na dofinansowanie osobom z umiarkowanym stopniem niepełnosprawności.  

 

Mariusz Kubiak Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie poinformował, że  

kryteria spowodowały, że większa liczba osób mogła skorzystać z dofinansowania do 

turnusu.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że należy pomagać tym co mają większe 

potrzeby. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że środki PFRON znaczenie zostały 

pomniejszone. Należy wyjść z apelem do rządu o zwiększenie środków.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 8  głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

„Za” głosowali: 

1. Grzegorz Włodarczyk   

2. Wojciech Rychlik 

3. Zbigniew Piotrowski 

4. Marcin Łabędzki 

5. Jadwiga Ziółkowska 

6. Hanna Iwaniuk 

7. Tomasz Ziółkowski 

8. Tomasz Półgrabia 
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Punkt 7  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 

2019–2040 - FK.24/19.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk omówiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 8  głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

„Za” głosowali: 

1. Grzegorz Włodarczyk   

2. Wojciech Rychlik 

3. Zbigniew Piotrowski 

4. Marcin Łabędzki 

5. Jadwiga Ziółkowska 

6. Hanna Iwaniuk 

7. Tomasz Ziółkowski 

8. Tomasz Półgrabia 

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2019 – FK.25/19.   

 

Starosta Hanna Iwaniuk omówiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 8  głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

„Za” głosowali: 

1. Grzegorz Włodarczyk   

2. Wojciech Rychlik 

3. Zbigniew Piotrowski 
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4. Marcin Łabędzki 

5. Jadwiga Ziółkowska 

6. Hanna Iwaniuk 

7. Tomasz Ziółkowski 

8. Tomasz Półgrabia 

 

Punkt 9 

Sprawy różne. 

 

Radny Tomasz Półgrabia zapytał czy dokonano sprzedaży działki przy ul. 

Żeromskiego.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że nikt nie wpłacił wadium, nie doszło do 

przetargu. Być może przyczyna leży w tym, że konserwator zabytków nakazał 

dostosować wysokość obiektu do wysokości budynku „Polmatex”. Uzyskano jednak 

informację, że będzie możliwe zwiększenie wysokości kondygnacji. 

 

Punkt 10 

Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

Posiedzenie zamknęła Przewodniczący Komisji. 

                                                                               

                                                                                  Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                              

                                                                                            Grzegorz Włodarczyk  

 

 

 

 

 

 

 

Sporządził: 

E. Szymczak 


